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ROMÂNIA 
JUDEŢUL VÂLCEA 
CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI RÂMNICU VÂLCEA 
 

 
PROCES – VERBAL 

 
 
 Încheiat astăzi, 26 iulie 2011, în şedinţa ordinară a Consiliului Local al municipiului 
Râmnicu Vâlcea, convocată prin Dispoziţia Primarului nr. 2544 din 20.07.2011, conform 
articolului 39, alin. (1) din Legea nr. 215/2001 privind Administraţia Publică Locală, 
republicată, la care participă: domnul primar Romeo Rădulescu, domnul secretar Toma 
Mihăescu, precum şi 21 de consilieri locali, din cei 23 în funcţie. A lipsit d-l viceprimar 
Constantinescu Cosmin Dragos, iar dl consilier Chiriţă Dorin a decedat. 
 Înainte de începerea sedintei se păstrează un moment de reculegere pentru dl 
consilier Chiriţă Dorin. 

În continuare, domnul secretar Toma Mihăescu informează că sunt prezenţi           
21 consilieri din cei 23 în funcţie. În aceste condiţii domnul secretar Toma Mihăescu 
declară legal constituită şedinţa de astăzi şi prezintă procesul – verbal al şedinţei 
extraordinare din data de 24.06.2011. Nefiind discuţii pe marginea celor prezentate se 
supune aprobării şi se aprobă cu vot unanim procesul-verbal al şedinţei extraordinare din 
data de 24.06.2011. 
 În continuare, domnul preşedinte de şedinţă, consilier Ţârdea Dumitru  prezintă 
ordinea de zi a şedinţei, care cuprinde următoarele puncte: 

1. Raport şi proiect de hotărâre privind stabilirea şi aprobarea nivelului impozitelor, 
taxelor şi a altor sume cuvenite bugetului local pentru anul 2012. 

2. Raport şi proiect de hotărâre privind analiza şi aprobarea execuţiei bugetului local 
pe semestrul I al anului 2011. 

3. Raport şi proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local pe anul 2011, 
precum şi a listei de investiţii pe surse de finanţare. 

4. Raport şi proiect de hotărâre privind rectificarea listei de investiţii obligatorii 
finanţate din Fondul IID pe anul 2011. 

5. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării unor plăţi din bugetul 
local. 

6. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare a 
lucrărilor de intervenţii la obiectivul  “Lărgire a drumurilor de acces în punctul 
fabrica de aţă – pasarela Râureni”. 

7. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare a 
lucrărilor de intervenţii pentru obiectivul “Proiectare + execuţie lucrări – construcţie 
grup sanitar la Colegiul Tehnic Forestier”.   

8. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare a 
lucrărilor de intervenţii la obiectivul de investiţii “Reabilitare şi modernizare Baza 
de agrement Ostroveni în municipiul Râmnicu Vâlcea”. 

9. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate pentru 
obiectivul de investiţii “Sistem de management al traficului în municipiul Râmnicu 
Vâlcea”. 

10. Raport şi proiect de hotărâre privind inventarierea unor imobile - terenuri în 
domeniul public al municipiului, cu destinaţia de drum public. 

11. Raport şi proiect de hotărâre privind transmiterea în administrarea Consiliului 
Judeţean Vâlcea a terenului în suprafaţă de 5000 m.p. pentru construcţia 
obiectivului ”Staţie de sortare a deşeurilor”, aferent proiectului Sistem de 
Management integrat al deşeurilor solide în judeţul Vâlcea. 

12. Raport şi proiect de hotărâre privind transmiterea unor terenuri în folosinţă către     
S.C PIEŢE PREST S.A. 
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13. Raport şi proiect de hotărâre privind soluţionarea plângerii prealabile formulată 
împotriva Hotărârii Consiliului Local nr.155/2011. 

14. Raport şi proiect de hotărâre privind clarificarea situaţiei juridice a unui imobil cu 
destinaţia de locuinţă. 

15. Raport şi proiect de hotărâre privind stabilirea unor condiţii de acces la Baza de 
Agrement Ostroveni şi Grădina Zoologică. 

16. Raport şi proiect de hotărâre privind analizarea solicitării de modificare a tarifului 
de salubrizare în municipiul Râmnicu Vâlcea. 

17. Raport şi proiect de hotărâre privind mandatarea reprezentanţilor Consiliului Local 
în Adunarea Generală a Acţionarilor la SC ETA SA.  

18. Raport şi proiect de hotărâre privind mandatarea reprezentanţilor Consiliului Local 
în Adunarea Generală a Acţionarilor la SC PIEŢE PREST SA. 

19. Raport şi proiect de hotărâre privind mandatarea reprezentantului municipiului 
Râmnicu Vâlcea în Adunarea Generală a Acţionarilor la ADI APĂ VÂLCEA pentru 
aprobarea primirii de noi membrii în asociaţie. 

20. Raport şi proiect de hotărâre privind interzicerea accesului şi circulaţiei vehiculelor 
cu tracţiune animală în municipiul Râmnicu Vâlcea. 

21. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea evaluării activităţii Comitetului local 
pentru situaţii de urgenţă în anul 2010, precum şi a planurilor pentru asigurarea cu 
resurse umane, financiare şi materiale necesare gestionării situaţiilor de urgenţă 
pe anul 2011. 

22. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al aparatului de 
specialitate al primarului. 

23. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea organigramei şi a statului de 
funcţii ale Teatrului municipal Ariel. 

24. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al Cantinei de 
Ajutor Social. 

25. Raport şi proiect de hotărâre privind organizarea manifestărilor dedicate 
aniversării Zilei Imnului Naţional. 

26. Raport şi proiect de hotărâre privind conferirea titlului de „Cetăţean de onoare” al 
municipiului Râmnicu Vâlcea doamnei Maria Ciobanu. 

27. Raport şi proiect de hotărâre privind organizarea “Serbărilor Mix Music Evolution”. 
28. Raport şi proiect de hotărâre privind organizarea festivalului “Maria Ciobanu”. 
29. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea unui parteneriat în vederea 

organizării “Salonului Naţional de Artă Contemporană”. 
30. Diverse.  Acest punct cuprinde două subpuncte respectiv: 

- subpunctul 1 – Raport şi proiect de hotărâre privind demararea procedurilor de 
efectuare a unui schimb de terenuri.      
- subpunctul 2 – Raport şi proiect de hotărâre privind schimbarea destinaţiei imobilului – 
construcţie şi teren aferent „Şcoala cu clasele I-VIII Râureni”. 

Nefiind discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării şi se aprobă cu 
votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi, ordinea de zi  a şedinţei de astăzi. 

Înainte de a se trece la analizarea fiecărui punct de pe ordinea de zi, dl consilier 
Matei Ion a afirmat că a solicitat la şedinţa de comisie să i se prezinte raportul Curţii de 
Conturi. 

Domnul primar Romeo Rădulescu îi răspunde că li se va prezenta raportul Curţii de 
Conturi. 
          În continuare se trece la analizarea punctelor de pe ordinea de zi. 
 Astfel, la punctul unu din ordinea de zi  sunt prezentate Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind stabilirea şi aprobarea nivelului impozitelor, taxelor şi a altor sume 
cuvenite bugetului local pentru anul 2012. 
  La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură; nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
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protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, 
activităţi sportive şi de agrement  şi-au prezentat avizele favorabile.  

Nefiind discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind stabilirea şi aprobarea nivelului impozitelor, taxelor şi a altor sume 
cuvenite bugetului local pentru anul 2012. 
         Cu votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi, se aprobă cotele 
procentuale pentru calculul impozitelor şi taxelor locale pentru anul 2012, conform anexei 
nr.1, care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 
        Se aprobă impozitele şi taxele locale, precum şi alte taxe asimilate acestora, în sume 
fixe, pentru anul 2012, prezentate în anexele nr. 2 şi 3, care fac parte integrantă din  
hotărârea adoptată. 
 Se aprobă taxele instituite prin hotărâri ale Consiliului Local în baza prevederilor 
art.282 din Legea nr.571/2003 privind Codul Fiscal, pentru anul 2012, conform anexei nr.4, 
care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 
        Se aprobă tarifele pentru serviciile specifice prestate de Poliţia Locală a municipiului, 
valoarea despăgubirilor pentru distrugeri şi sancţiuni cotravenţionale instituite de Consiliul 
Local al municipiului Râmnicu Vâlcea, pentru anul 2012, conform anexei nr.5, care face 
parte integrantă din hotărârea adoptată. 

Taxele şi nivelurile minime şi maxime pentru sancţiunile contravenţionale, stabilite şi 
aprobate în baza unor legi speciale, pentru anul 2012, sunt prezentate în anexa nr.6, care 
face parte integrantă din hotărârea adoptată. 

 La calcularea impozitului pe clădiri, în cazul contribuabililor persoane fizice şi a 
impozitului pe terenuri, în cazul contribuabililor persoane fizice şi persoane juridice, care se 
stabilesc în funcţie de zonele din intravilanul şi extravilanul municipiului Râmnicu Vâlcea 
vor fi avute în vedere delimitările pe zone, aşa cum au fost aprobate prin Hotărârile 
Consiliului Local nr.252/2006 privind stabilirea zonelor în intravilanul municipiului Râmnicu 
Vâlcea, în funcţie de care se calculează impozitele şi taxele locale, şi nr.79/2006 privind 
stabilirea zonelor de impozitare în extravilanul municipiului Râmnicu Vâlcea în funcţie de 
care se calculează impozitul pe teren (până la aprobarea noului plan urbanistic general). 
         Pentru plata cu anticipaţie, până la data de 31 martie 2012, de către contribuabilii – 
persoane fizice, a impozitelor pe clădiri, terenuri şi mijloace de transport, calculate pentru 
întregul an  2012, se acordă bonificaţie de 10%. 

Termenele pentru plata obligaţiilor către bugetul local constând din impozite, taxe şi 
alte sume calculate avându-se în vedere nivelurile stabilite şi aprobate pentru anul 2012 
sunt următoarele: 
 a) Impozitele pe clădiri, terenuri şi mijloace de transport se datorează anual şi se 
plătesc în două rate egale, până la datele de 31 martie şi 30 septembrie, atât de 
persoanele fizice, cât şi de persoanele juridice. În condiţiile în care impozitul anual 
cumulat, datorat de persoane fizice şi persoane juridice, este de până la 50 lei inclusiv, 
acesta se plăteşte integral până la primul termen de plată. 

b) Taxele pentru eliberarea certificatelor, avizelor şi autorizaţiilor se achită anticipat 
eliberării acestora.  

c) Taxele pentru afişaj în scop de reclamă şi publicitate pentru deţinere şi utilizare 
de vehicule lente se achită până la data de 31 martie a anului fiscal 2012. 

d) Taxa pentru serviciile de reclamă şi publicitate pe bază de contract se achită 
până la data de 10 a lunii următoare celei în care a intrat în vigoare contractul de prestări 
servicii. 

e) Impozitul pe spectacole se achită până la data de 15 inclusiv a lunii următoare 
celei în care a avut loc spectacolul.  

 f) Taxa hotelieră se achită lunar până la data de 10 inclusiv a lunii următoare celei 
în care s-a colectat taxa. 

g) Taxele instituite de Consiliul Local în baza prevederilor art.283 din Legea 
nr.571/2003 privind Codul Fiscal se achită anticipat efectuării serviciilor sau eliberării 
documentelor. 
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h) Taxa specială pentru susţinerea financiară a culturii şi sportului vâlcean se 
plăteşte lunar până în ultima zi lucrătoare. 

i) Taxele de urgenţă se achită anticipat eliberării actelor administrative. 
j) Taxele stabilite în baza unor legi speciale se achită anticipat efectuării serviciilor. 
k) Tarifele pentru servicii, despăgubirile şi amenzile stabilite prin hotărâri ale 

Consiliului Local se achită conform reglementărilor instituite prin acestea. 
 Creanţele fiscale restante, aflate în sold la data de 31 decembrie 2011, mai mici de 
10 lei, se anulează. 
 La punctul doi din ordinea de zi  sunt prezentate Raportul şi proiectul de hotărâre 
privind analiza şi aprobarea execuţiei bugetului local pe semestrul I al anului 2011. 
 La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor şi nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi au prezentat avizele 
favorabile. 

Domnul consilier Matei Ion afirmă că a atras atenţia, în sedinţa de comnisie, 
reprezentanţilor executivului că sunt câteva subcapitole care au un statut juridic incert. Ni 
se cere să finanţăm la Colegiul Mircea cel Bătrân achitarea unor lucrări de amenajare a 
vestiarelor. 

Domnul primar îi atrage atenţia dlui consilier Matei că se discută punctul 2 şi nu 
punctul 3. 

Domnnul consilier Panduraşu Adrian Iulian doreşte ca pe viitor să se găsească 
resurse pentru a se realiza şi drumul spre biserica Cetăţuia care poate să intre în circuitul 
turistic. 

Domnul primar Romeo Rădulescu doreşte să ştie ce legătură are această solicitare 
cu execuţia bugetului? Pe viitor dacă tot doriţi să reabilităm această biserică va trebui să 
luăm terenul de la Romsilva. Toată aleea de acces până la bazinul de apă este în 
patrimonial Romsilva. 

Nemaifiind alte discuţii se supune aprobării, proiectul de hotărâre privind  analiza şi 
aprobarea execuţiei bugetului local pe semestrul I al anului 2011. 

Cu votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi se aprobă execuţia 
bugetului local pe semestrul I al  anului 2011, cu o valoare de 107.871.698,17 lei - la 
partea de venituri şi 82.972.002,32 lei – la partea de cheltuieli, conform anexelor nr. 1- 4,  
care fac parte integrantă din hotărârea adoptată. 

În continuare, la punctul trei din ordinea de z i sunt prezentate “Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului local pe anul 2011, precum şi a listei de 
investiţii pe surse de finanţare”, precum şi raportul suplimentar nr.42748 din 25.07.2011. 

La solicitarea dlui preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură; nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, 
activităţi sportive şi de agrement şi au prezentat avizele favorabile. 

Domnul primar Romeo Rădulescu – după cum stiţi am preluat Arenele Traian şi aş 
dori să completăm cele două alei din spatele Sălii Traian, în aşa fel încât să putem crea o 
stradă. Propun să punem o sută de mii lei pentru “Amenajare carosabil şi pietopnal 
Arenele Traian” şi luăm de la Colegiul Naţional Matei Basarab – terenul de sport şi tot de 
acol mai luăm 75.000 lei pentru consultanţă fonduri structurale. 

Domnul consilier Vîrlan Eduard am două probleme la capitolul cheltuieli. Am 
observat că s-au alocat 50 mii lei pentru culte religioase, iar întrebarea mea este dle primar 
dacă ne puteţi spune ceva despre licitaţia pentru construirea grădiniţei Toti Sfinţii. Se 
preconiza că în toamnă va fi gata. 

Domnul primar Romeo Rădulescu – cei 50 mii lei sunt veniti la buget de la deputatul 
Mazilu, prin hotărâre de guvern, special pentru Episcopia Râmnicului. Ştiţi că parlamentarii 
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au o sumă de bani la dispoziţie pe care pot s-o distribuie către ceea ce şi doresc. La fel şi 
parlamentarii dumneavoastră. Nu este aşa dle Frîncu? 
  Dl senator Frîncu Emilian afirmă că se fac amendamente. 

Domnul primar Romeo Rădulescu afirmă că în ceea ce priveşte grădiniţa Toti Sfinţii, 
săptămâna viitoare se adjudecă licitaţia si apoi se apucă de lucru. 

Domnul consilier Vîrlan Eduard – tot la cheltuieli găsim suma de 5000 lei la Grupul 
Şcolar Antim Ivireanul pentru achitarea facturilor de utilităţi cămin internat transformat în 
locuinţe sociale. Din câte ştiu nu a fost adoptată hotărârea de consiliu local pentru 
transformarea acestui internat în locuinţe sociale. 

Doamna consilier Ene Gabriela Ana – este vorba de vechea hotărâre. O parte din 
internate sunt date deja de multă vreme de consiliul local. Sunt două etaje de la internatul 
de la Antim Ivireanul şi două de la Ferdinand. 

  La întrebarea dlui primar dacă sunt împotriva locuinţelor sociale, dl Vîrlan Eduard 
afirmă că nu sunt, dar vrem să se intre în legalitate. 

Domnul consilier Matei Ion – am solicitat în sedinta de comisie verificarea situaţiei 
juridice a sălii de sport de la Colegiul Naţional Mircea cel Bătrân pentru că stiu că este o 
hotărâre judecătorească definitivă şi irevocabilă prin care sala de sport aparţine Clubului 
Sportiv. Dacă aparţine acestuia din câte ştiu nu putem face cheltuieli şi investiţii pe un bun 
care nu ne aparţine. 

Domnul primar Romeo Rădulescu – sunt de acord, dar  Colegiul Naţional Mircea cel 
Bătrân a făcut o solicitare de 36 mii lei. Această sală în 2008 când s-au făcut grupurile 
sanitare era în patrimniul liceului. Şcoala ne a solicitat această sumă de bani şi este 
problema Consiliului Local dacă doriţi să le dăm banii sau nu. 

Domnul consilier Matei Ion – am solicitat în şedinţa de comisie doamnei director de 
la patrimoniu, dar n-a ştiut să mi răspundă. Apoi am solicitat dlui secretar, care cu mare 
greutate a ajuns la comisie şi a spus că se pare că da. Deci în momentul în care o 
hotărâre judectătorească este irevocabilă, eu cred că se comunică celor două părţi care au 
fost în litigiu. De ce nu a fost operată această hotărâre? 

Doamna Feroiu Maria - director Direcţia Evidenţă Patrimoniu, Cadastru şi Servicii 
Publice menţionează că nu avem altă hotărâre judecătorească  decât cea din anul 1999, 
pe care am şi prezentat-o la şedinţa de comisie. A venit doamna director de la Clubul 
Sportiv cu nişte acte astăzi de dimineaţă. La cartea funciară este întabulată sala de sport, 
deci este în proprietatea municipiului. 

Domnul secretar Toma Mihăescu afirmă că această sală de sport este întabulată în 
cartea funciară a municipiului şi este în patrimoniul municipiului. Astăzi a venit doamna 
director de la Clubul Sportiv, iar prin hotărârea de care se vorbeşte a fost atacată o decizie 
a Inspectorului Şef al Inspectoratului Şcolar Vâlcea prin care sala respectivă era dată 
Clubului Sportiv. Nu avea nicio legătură cu Primăria municipiului Râmnicu Vâlcea. Este 
întabulată în cartea funciară a municipiului şi categoric este a municipiului. 

Domnul consilier Matei Ion –  la capitolul investiţii – la suplimentări grădina 
zoologică sunt 2 miliarde si jumătate. Domnul director economic mi a spus că sunt sume 
temporar virate la această poziţie, care se vor întoarce în buget. Rog să se specifice că 
sunt suplimentare şi că se vor întoarce la buget. 

Domnul primar Romeo Rădulescu – dacă vă aduceţi aminte acum două luni au fost 
disponibilizaţi dintr-o parte special pentru treaba aceasta şi s-a spus că ei intră în fondul 
pentru locuinţe ( reabilitare termică). Ei nu scapă, o să vină înapoi. Acolo este o finanţare a 
Guvernului de 75% şi Consiliul Local – 25%. 

Nemaifiind alte discuţii se spune la vot proiectul de hotărâre privind  rectificarea 
bugetului local pe anul 2011, precum şi a listei de investiţii pe surse de finanţare”,  raportul 
suplimentar nr.42748 din 25.07.2011, precum şi propunerea dlui primar. 

Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi se rectifică bugetul 
local al municipiului Râmnicu Vâlcea pentru anul 2011, în plus cu suma de              
3.982.647,17 lei , atât la partea de venituri, cât şi la partea de cheltuieli, conform anexelor 
nr.1 şi nr.2, care fac parte integrantă din hotărârea adoptată. 

Bugetul pe anul 2011, rectificat conform alineatului precedent, va avea valoarea 
totală de 195.443.183,05 lei , la partea de venituri, din care 189.410.431,43 lei – venituri 
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estimate pentru anul 2011 şi 6.032.751,62 lei – excedent al anului 2010, şi 195.443.183,05 
lei la partea de cheltuieli. 

 Se rectifică lista cuprinzând ” Situaţia privind repartizarea creditelor bugetare pe 
unităţi de învăţământ pentru cheltuieli funcţionale pe anul 2011” în plus cu suma de 61.000 
lei , ajungând la valoarea totală de 7.267.648,63 lei , conform anexei nr.3, care face parte 
integrantă din hotărârea adoptată. 

Se rectifică lista cuprinzând «Situaţia privind repartizarea creditelor bugetare pe 
unităţi de învăţământ preşcolar cu program prelungit, pentru cheltuieli funcţionale pe anul 
2011» în plus cu suma de 2.000 lei , ajungând la valoarea totală de 1.192.000 lei , conform 
anexei nr.4, care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 

 Se rectifică lista cuprinzând ”Situaţia privind subvenţiile repartizate pentru acoperire 
cheltuieli cu serviciile funcţionale pentru internate pe anul 2011” în plus cu suma de 40.000 
lei , ajungând la valoarea totală de 518.000 lei , conform anexei nr.5, care face parte 
integrantă din hotărârea adoptată. 

 Se rectifică lista de investiţii pe anul 2011 – TOTAL SURSE DE FINANŢARE în 
plus cu suma de 1.129.666 lei , ajungând la valoarea totală de 53.895.518 lei, conform 
anexei nr.6, care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 

Se rectifică lista de investiţii pe anul 2011 - Fonduri externe nerambursabile 
postaderare şi cofinanţare buget local, în plus cu suma de 2.716.924,17 lei , ajungând la 
valoarea totală de 13.585.539,37 lei, conform anexei nr.7, care face parte integrantă din 
hotărârea adoptată. 

 Se rectifică lista de investiţii pe anul 2011 – reabilitarea termică a blocurilor în 
minus cu suma 250.000 lei , valoarea acesteia ajungând la suma de 7.755.876 lei, conform 
anexei nr.8, care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 

Se rectifică lista obiectivelor de investiţii unităţi învăţământ preuniversitar de stat pe 
anul 2011, în plus cu suma de 40.000 lei , ajungând la valoarea totală de 309.700 lei , 
conform anexei nr.9, care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 
    La punctul patru din ordinea de zi  sunt prezentate “Raport şi proiect de hotărâre 
privind rectificarea listei de investiţii obligatorii finanţate din Fondul IID pe anul 2011”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr. 3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură se supune aprobării  
proiectul de hotărâre privind rectificarea listei de investiţii obligatorii finanţate din Fondul IID 
pe anul 2011. 

Cu votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi se modifică lista obiectivelor 
de investiţii finanţate din Fondul IID pe anul 2011, anexă la Hotărârea Consiliului Local 
nr.32/2011, prin redistribuiri de sume între obiectivele de investiţii, conform anexei, care 
face parte integrantă din hotărârea adoptată.  

 Lista obiectivelor de investiţii finanţate din Fondul IID pe anul 2011, modificată 
conform alin.(1) rămâne la valoarea aprobată prin Hotărârea Consiliului Local nr.32/2011, 
respectiv  7.229.574,0 lei . 
         În continuare, la punctul cinci din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind aprobarea efectuării unor plăţi din bugetul local”. 

 La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.5, pentru învăţământ, 
culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi – au 
prezentat avizele favorabile. 

Domnul consilier Vîrlan Eduard – în anexa la raport avem nişte cheltuieli şi v-aş 
propune ca suma de 7000 lei +TVA pentru serbările Mix Music Evolution să fie retrasă 
deoarece până acum noi nu am sponsorizat niciun festival din acesta. 

Până acum am perceput nişte taxe, am înţeles, cu serbările Timişoreana, că este 
bine, cu toate că m-am deplasat până acolo şi am văzut că n-a fost o reuşită extraordinară, 
deoarece râmnicenii mâncau mici pe bordură. Cu toate că noi am asigurat acolo un spaţiu, 
organizatorul trebuia să pună mai multe mese pentru ca oamenii să poată sta civilizat. Nu 
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înteleg, de asemenea, de ce să cheltuieşti o sumă de 16.500 lei+TVA pentru nişte plăcuţe 
ca să le pui în spaţiile verzi de girare pentru că nu poţi să te opreşti cu maşina ca să citeşti 
acea plăcuţă. Sunt de acord să punem aceste plăcuţe, dar să le punem undeva pe 
trotuare. 

Domnul primar Rădulescu Romeo – aveţi dreptate, dar sensul giratoriu nu 
înseamnă numai cercul din mijloc, aceste plăcuţe nu vor fi montate în sensurile giratorii. 
Cu privire la serbările Mix Music am considerat că luna august este o lună plină, mai ales 
ştrandul Ostroveni, pentru că vine multă lume, chiar şi din exterior, şi pot să beneficieze de 
3 zile de concerte şi de muzică. Nu ştiu câţi din cetăţeniiacestui oraş pot să meargă într-un 
concediu. Am considerat că putem să facem 3 zile de concerte acolo. Suma este mică 
raportat cu cei 50.000 euro cât costă manifestarea de acolo. 

Domnul consilier Matei Ion – de a lungul timpului, pe vremea dlui primar Zamfirescu, 
mai mulţi cetăţeni, prinntre care şi eu, nu am fost de accord cu alocarea unor bani pentru 
acele opera de artă. După ce că am dat foarte mulţi bani pentru aceste opera de artă, 
aceste creaţii, şi cred că trebuie să stopăm să mai dăm bani pentru aceste opere, iar din 
unele se mai înţelege ceva. Dacă pe bulevardul Dem Rădulescu la sensul giratoriu dinspre 
ştrand înţele cineva ceva din bolovanul acela, dacă ma mai şi obligaţi să scriu pe el cine l-
a realizat,  cu bani foarte mulţi, mi se pare că sărim prea mult calul. După ce că dăm bani 
pentru acest cioplitor, trebuie să mai dăm bani şi pentru a vedea cine l-a făcut. Mi se pare 
prea mult. 

Întrucât nu mai sunt alte discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre privind 
aprobarea efectuării unor plăţi din bugetul local plus raportul de completare nr. 22198 din 
25.07.2011, precum şi propunerea dlui Vîrlan Eduard de a scoate suma de 7000 lei+TVA 
pentru serbările Mix Music Evolution, propunere care a întrunit doar 6 voturi “pentru”  şi 
restul împotrivă, printre care: dl Crăciunescu Grigore, dl Mojoiu Gheorghe, dna Bercea 
Maria, dna Negrea Cornelia, dna Bălan Mariana, etc. 

Se supune aprobării  proiectul de hotărâre privind aprobarea efectuării unor plăţi din 
bugetul local plus raportul de completare nr. 22198 din 25.07.2011 în forma prezentată de 
executiv şi cu 15 voturi “pentru” şi 6 “împotrivă” ( Vîrlan Eduard, Matei Ion, Costea Maria, 
Iorgu Ion, Panduraşu Adrian Iulian şi Pruteanu Costel Bogdan) se aprobă alocarea din 
bugetul local de la Capitolul 67 ”Cultură şi recreere”, a cheltuielilor, ce intră în categoria 
«Cultură recreere», conform anexei la hotărârea adoptată.   
          În continuare, la punctul şase din ordinea de zi  sunt prezentate “Raport şi proiect 
de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare a lucrărilor de intervenţii la 
obiectivul  “Lărgire a drumurilor de acces în punctul fabrica de aţă – pasarela Râureni”. 
    Domnul presedinte de sedintă, Ţârdea Dumitru a solicitat comisiilor de specialitate 
nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a 
drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.4, de 
organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului 
înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură 
să - şi prezinte avizele. 
       Domnul consilier Matei Ion – mi am exprimat punctul de vedere şi în comisia de 
specialitate. Este un material îndrăzneţ aş putea spune, să ceri pentru tine nişte favoruri mi 
se pare deja prea mult. Materialul nici nu este făcut măcar făcut cu tact. În material se 
spune clar – scopul principal – construirea unui centru comercial ce va conţine 
hipermarket, galerii comerciale, etc şi această investiţie se justifică având în vedere  
traficul mare generat de realizarea obiectivului. Sunt de acord cu acest material, dar cu 
condiţia ca acest obiectiv să înceapă numai după ce investiţia a fost efectuată. E posibil ca 
această facilitate să mărească numai preţul terenului, şi terenul să fie apoi tranzacţionat. 
Dacă se fac aceste investiţii propun să se facă numai după realizarea investiţiei. 

Domnul primar Romeo Rădulescu – aici au fost două puncte de vedere. De ce am 
scris în material acest lucru? Preferaţi să scriu altceva şi apoi să apară discuţii pe la 
colţuri? Îmi place să lucrez transparent. Firma Dedeman a cumpărat acolo, investeşte 6 
milioane de euro, a venit şi am discutat, devierile electrice care costă aproape o sută de 
mii de euro le face firma Dedeman. Această investiţie se plăteşte numai din taxa de 
autorizare a lui Dedeman şi a celor care vor să facă în spate acel supermarket. 
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       Domnul consilier Matei Ion – nu ne luaţi de proşti dle primar? De ce nu scrieţi în 
material că a cumpărat firma Dedeman? 

Domnul primar Romeo Rădulescu – ca să pot să scriu imi trebuie acceptul firmei. 
Eu v-am prezentat faptele aşa cum sunt ele în realitate.  

Domnul consilier Matei Ion – atunci se leagă cu ceea ce am spus eu. 
 Domnul primar Romeo Rădulescu – dacă studiaţi listele de investiţii constataţi că de 
două luni a fost prinsă această investiţie. O să facem şi strada Depozitelor. 
 Nemaifiind alte discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentaţiei de avizare a lucrărilor de intervenţii la obiectivul  “Lărgire a drumurilor de 
acces în punctul fabrica de aţă – pasarela Râureni” cu propunerea dlui consilier Matei Ion, 
respectiv “realizarea obiectivului de investiţii propus prin prezenta hotărâre să se facă 
concomitent cu realizarea centrului comercial din vecinătate ». 

 Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi, Se aprobă 
documentaţia de avizare a lucrărilor de intervenţii pentru obiectivul de investiţii “Lărgirea 
drumurilor de acces în punctul Fabrica de Aţă – Pasarela Râureni”, la valoarea de 
1.343,696 mii lei, cu TVA (318,712 mii Euro, cu TVA), din care C+M – 1.145,255 mii lei, cu 
TVA (271,645 mii Euro, cu TVA).  

 Documentaţia aprobată conform alineatului precedent, anexă la hotărârea 
adoptată, se păstrează la Serviciul Investiţii Publice. 
  Lucrările aprobate mai sus, se vor efectua concomitent cu lucrările pentru realizarea 
centrului comercial din vecinătate. 
  În continuare la punctul şapte din ordinea de zi  sunt prezentate « Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare a lucrărilor de intervenţii 
pentru obiectivul “Proiectare + execuţie lucrări – construcţie grup sanitar la Colegiul Tehnic 
Forestier”.   

La solicitarea dlui preşedinte de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.4, de organizare şi 
dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi au prezentat 
avizele favorabile. 

Domnul consilier Pruteanu Costel Bogdan afirmă că a observat că Primăria 
investeşte foarte mult în toalete. Am căutat să găsesc şi eu o justificare, mai ales când se 
face o toaletă de 20 m.p. cu 600 milioane, şi acum o altă toaletă de 100 m.p cu 2 miliarde 
şi jumatate cu TVA. Am căutat pe internet, am citit şi am ajuns la concluzia că toaletele au 
fost făcute pentru prima oară pe vremea romanilor, dar erau aducătoare de profit. M-am 
gândit că dl primar vrea să ne scoată din criză şi să aducă bani la buget făcând toalete. 
Atunci mi se pare logică investiţia de 60.000 euro. 

Domnul primar Romeo Rădulescu – v-am spus de foarte multe ori dle Pruteanu că, 
în momentul în care te apuci să spui ceva, în calitate de consilier local, primul lucru pe 
care trebuie să-l faci este să te urci în autobuzele ETA, dacă nu ai altă posibilitate, şi să te 
duci la faţa locului ca să vezi despre ce este vorba. Aţi fost la Colegiul Forestier de când 
sunteţi consilier local? 

Domnul consilier Pruteanu Costel Bogdan spune că a fost şi face pariu că domnul 
primar nu a fost. 

Domnul primar Romeo Rădulescu – ştiaţi că elevii de la Forestier aveau toaletă în 
curte? Dacă ştiaţi lucrul acesta nici nu deschideaţi subiectul? Elevii de la Forestier nu 
trebuie să beneficieze de toalete în interiorul şcolii? 

Domnul consilier Pruteanu Costel Bogdan – nu contest faptul că nu trebuie făcută, 
dar contest valoarea. Nu ştiu cum se face că licitaţiile noastre în loc să coboare, urcă. N-
am contestat niciodată faptul că nu este necesară , numai că suma este foarte mare.  Aş 
vrea să întreb colegii din Consiliul Local – vi se pare mică sau mare suma de 2 miliarde 
jumătate pentru construcţia unei toalete? Mie mi se pare foarte mare. 

Domnul primar Romeo Rădulescui – dle Pruteanu, întrebaţi specialiştii. Suma e dată 
de piaţă. A fost licitaţie publică, a treia oară când s-a scos la licitaţie, a fost publicată pe 
SEAP. Dacă dvs îmi puteţi spune c-o făceaţi mai ieftină de ce n-aţi venit la licitaţie?  Vă 
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propun altceva dle Pruteanu, haideţi să luăm devizul şi dacă găsiţi în el un preţ mai mare 
decât preţul pieţei  pun  eu diferenţa, în schimb, dacă sunt preţurile mai mici decât ce este 
acum pe piaţă îi puneţi dumneavoastră?  

Nemaifiind alte discuţii se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentaţiei de avizare a lucrărilor de intervenţii pentru obiectivul “Proiectare + execuţie 
lucrări – construcţie grup sanitar la Colegiul Tehnic Forestier”. 

Întrunind 15 voturi “pentru” şi 6 “împotrivă” ( dl Matei Ion, dl Iorgu Ion, dna Costea 
Maria, dl Vîrlan Eduard, dl Pruteanu Costel Bogdan, dl Panduraşu Adrian Iulian) se Se 
aprobă documentaţia de avizare a lucrărilor de intervenţii pentru obiectivul 
“Proiectare+execuţie lucrări – construcţie grup sanitar la Colegiul Tehnic Forestier”, la 
valoarea de  200,065 mii lei, fără TVA (46,984 mii Euro, fără TVA), din care C+M – 150,58 
mii lei, fără TVA ( 35,363 mii Euro, fără TVA).  

Documentaţia aprobată conform alineatului de mai sus, anexă la hotărârea 
adoptată, se păstrează la Serviciul Investiţii Publice. 
  În continuare, la punctul opt din ordinea de zi sunt prezentate “Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare a lucrărilor de intervenţii la 
obiectivul de investiţii “Reabilitare şi modernizare Baza de agrement Ostroveni în 
municipiul Râmnicu Vâlcea”. 

 Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, 
conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare a lucrărilor de intervenţii la obiectivul 
de investiţii “Reabilitare şi modernizare Baza de agrement Ostroveni în municipiul Râmnicu 
Vâlcea”. 

Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi se aprobă 
documentaţia de avizare a lucrărilor de intervenţii şi indicatorii tehnico – economici pentru 
obiectivul de investiţii “Reabilitare şi modernizare Baza de Agrement Ostroveni în 
municipiul Râmnicu Vâlcea”, la valoarea totală de 25.719,96 mii lei, cu TVA            
(6.109,44 mii Euro, cu TVA), din care C+M – 18.509,96 mii lei, cu TVA (4.396,67 mii Euro, 
cu TVA).  

Documentaţia aprobată conform alineatul precedent, anexă la hotărârea adoptată, 
se păstrează la Serviciul Investiţii Publice. 
        În continuare, la punctul nou ă din ordinea de zi  sunt prezentate « Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate pentru obiectivul de 
investiţii “Sistem de management al traficului în municipiul Râmnicu Vâlcea”. 

La solicitarea dlui preşedinte de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat şi 
au prezentat avizele favorabile. 

Domnul consilier Vîrlan Eduard – ştim foarte bine că era necesar un sistem de 
management al traficului, mai ales că este realizat prin Prgramul Operaţional Regional 
(POR), iar acest program ştim foarte bine că a fost pe vremea guvernării Tăriceanu, 
Râmnicu Vâlcea fiind pol de dezvoltare. Ceea ce nu înţeleg este că acest studiu este puţin 
cam depăşit, în majoritatea intersecţiilor noi avem spaţii verzi de girare şi nu mai sunt 
necesare semafoarele. Aicea se face trimitere la foarte multe semafoare pe care trebuie să 
le amplasăm. Dacă avem aceste spaţii verzi de girare cred că nu mai este nevoie să 
punem semafoare. Ar trebui puţin revizuit acest studiu de fezabilitate şi apoi să-l aprobăm. 
Acest  proiect intră pe lista de aşteptare pe care o avem pentru POR. 

Domnul primar Romeo Rădulescu – acum depinde de ceea ce înţelege fiecare prin 
managementul traficului. Toţi ne uităm la file afară şi atunci când avem un accident şi 
vedem că toate sema foarele se fac verde, şi toate maşinile de intervenţie au culoarea 
verde şi circulă în mod normal. În momentul actual în Râmnicu Vâlcea nu există acest 
lucru. Prin acest sistem ne interesează   tot ceea ce înseamnă siguranţa cetăţeanului la 
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trecerea de pietoni şi peste tot. Este suficient să pui sema foare cu buton şi acestea pot fi 
reglate într-un sistem centralizat în aşa fel încât să se creeze acest sistem de 
management al traficului. Mai mult decât atât, aceste semafoare reglează traficul. 

Domnul Vîrlan Eduard – n-am contestat acest lucru, dar în studiu ne dau foarte 
multe intersecţii unde nu mai trebuie semafoare pentru că avem aceste spaţii verzi de 
girare. Unde mai puneţi semafoarele dacă am făcut spaţii verzi de girare? Acest studiu de 
fezabilitate e făcut de foarte mult timp când nu se făcuseră spaţiile de girare. 

Domnul primar Romeo Rădulescu afirmă că este făcut anul acesta şi au fost luate în 
calcul, numai că şi în sensurile giratorii se vor pune semafoare. 

Nemaifiind alte discuţii se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea 
studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investiţii “Sistem de management al traficului în 
municipiul Râmnicu Vâlcea”. 

Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi, se aprobă Studiul de 
Fezabilitate şi indicatorii tehnico – economici pentru obiectivul de investiţii "Sistem de 
management al traficului în municipiul Râmnicu Vâlcea”, la valoarea de 18.408.500 lei, cu 
TVA (4.325.580 Euro, cu TVA), din care C+M – 4.833.900 lei, cu TVA (1.135.300 Euro, cu 
TVA).  
  Documentaţia aferentă Studiului de Fezabilitate, aprobat conform alineatului 
precedent, anexă la hotărârea adoptat, se păstrează la Serviciul Investiţii. 
  În continuare, la punctul zece din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind inventarierea unor imobile - terenuri în domeniul public al 
municipiului, cu destinaţia de drum public”. 

  La solicitarea dlui presedinte de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură si au prezentat avizele favorabile. 

Domnul consilier Matei Ion – avem o solicitare pentru zona Goranu de transferare din 
domeniul public în domeniul public pentru că islazul este tot domeniul public. Am o 
întrebare: cum a putut fi inclus în nomenclatorul stradal un drum public fără o hotărâre de 
consiliu local înainte, cum s-a întâmplat acum aici? E vorba de intrarea Pajiştei, acum dăm 
hotărâre. Acolo s-a făcut abuziv acel drum. 

Domnul secretar – Toma Mihăescu – toate denumirile de străzi sunt aprobate de 
Consiliul Local, prin hotărâre, inclusiv intrarea Pajiştei. Nu există nicio denumire de cale de 
comunicaţie care să nu fie aprobată prin hotărâre a consiliului local. Pe de altă parte, 
aprobarea de denumiri de căi de comunicaţie se face în baza unor documentaţii de 
urbanism. Astfel, avem pe câmp, în Ostroveni, denumiri de străzi, conform PUZ-ului. Nu 
are legătură regimul de proprietate cu denumirea de cale de comunicaţie. Calea de 
comunicaţie poate să fie şi pe teren privat şi pe teren public. 

Nemaifiind alte discuţii se supune proiectul de hotărâre privind inventarierea unor 
imobile - terenuri în domeniul public al municipiului, cu destinaţia de drum public. 

Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi se inventariază în 
domeniul public al municipiului următoarele imobile – terenuri, cu destinaţia de drumuri 
publice, după cum urmează: 

a) teren aferent căii publice "Intrarea Pajiştei", identificat în planul de situaţie - anexa 
nr.1 la prezenta hotărâre, în suprafaţă de 6340 mp (lungime 605 m, lăţime medie 10,5 m), 
având valoarea de 88 760 lei (14 lei/mp x 6340 mp). 

b) teren aferent căii publice "Strada Lacului", identificat în planul de situaţie - anexa 
nr. 2 la prezenta hotărâre, în suprafaţă de 2655 mp (lungime 360 m, lăţime medie 7,3 m), 
având valoarea  de 71685 lei (27 lei/mp x 2655 mp). 

c) teren aferent drumului de acces din strada Copăcelu către est, situat în punctul 
"Calea vacilor", identificat în planul de situaţie - anexa nr. 3 la prezenta hotărâre, în 
suprafaţă de 3070 mp (lungime 630 m, lăţime medie 5m), având valoarea  de 55260 lei    
(18 lei/mp x 3070 mp). 
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Consecinţă a prevederilor de mai sus, se completează inventarul bunurilor care 
aparţin domeniului public al municipiului, aprobat prin Hotărârea Consiliului Local 
nr.30/2007. 
 În continuare, la punctul unsprezece de pe ordinea de zi sunt prezentate « Raportul 
şi proiectul de hotărâre privind transmiterea în administrarea Consiliului Judeţean Vâlcea a 
terenului în suprafaţă de 5000 m.p. pentru construcţia obiectivului ”Staţie de sortare a 
deşeurilor”, aferent proiectului Sistem de Management integrat al deşeurilor solide în 
judeţul Vâlcea”. 

  Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, 
administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi au prezentat avizele favorabile la 
solicitarea preşedintelui de şedinţă. 

     La întrebarea dlui Vîrlan Eduard dacă această transmitere nu implică şi intrarea 
municipiului Râmnicu Vâlcea în Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară a serviciului de 
salubrizare, dl primar i-a răspuns că nu. 

Se supune aprobării proiectul de hotărâre privind transmiterea în administrarea 
Consiliului Judeţean Vâlcea a terenului în suprafaţă de 5000 m.p. pentru construcţia 
obiectivului ”Staţie de sortare a deşeurilor”, aferent proiectului Sistem de Management 
integrat al deşeurilor solide în judeţul Vâlcea”. 

 Cu votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi se aprobă darea în 
administrare Consiliului Judeţean Vâlcea, a terenului în suprafaţă de 5000 m.p, situat în 
municipiul Râmnicu Vâlcea, strada Nistor Dumitrescu, nr. 23, pentru construcţia 
obiectivului de investiţii „Staţie de sortare a deşeurilor” în cadrul proiectului "Sistem de 
management integrat al deşeurilor în judeţul Vâlcea", teren identificat conform planului de 
situaţie - anexă la hotărârea adoptată. 

Obiectivul de investiţii „Staţie de sortare a deşeurilor” se va construi pe terenul aflat 
în domeniul public al municipiului Râmnicu Vâlcea, identificat mai sus, teren disponibil 
exclusiv pentru realizarea obiectivului propus în proiect. 

  Începând cu data adoptării prezentei hotărâri, prevederile Hotărârii Consiliului Local 
nr. 328/2010 îşi încetează aplicabilitatea. 
    La punctul doisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind transmiterea unor terenuri în folosinţă către S.C PIEŢE PREST S.A”. 

Întrucât nu sunt discuţii pe marginea celor prezentate cu avizele favorabile ale 
comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii 
şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-
sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea 
domeniului public şi privat, agricultură se supune aprobării proiectul de hotărâre privind 
transmiterea unor terenuri în folosinţă către S.C PIEŢE PREST S.A. 

Cu votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi se aprobă transmiterea în 
folosinţă către S.C. PIEŢE PREST SA, până la data de 30.09.2011, a unor amplasamente 
pentru comercializarea pepenilor de către producătorii agricoli, după cum urmează: 

� Bulevardul Pandurilor – lângă pasajul CFR; 
� Parcarea auto de pe strada Remus Bellu-vis-à-vis de Maternitate; 
� Parcarea de la blocul A53 la intersecţia Bulevardului Tineretului şi strada 

Lucian Blaga; 
� Parcare Strada Rapsodiei; 
� Parcare Sala  Sporturilor; 
� Strada Nicolae Titulescu – lângă dispeceratul ETA Nord; 
� Strada Mihai Viteazul la Bl 6 (zona garajelor). 

Amplasamentele transmise în folosinţă conform alineatului precedent, vor fi 
exploatate de către SC PIEŢE PREST SA în regim de piaţă publică. 

SC PIEŢE PREST SA va asigura salubrizarea locurilor de vânzare a pepenilor prin 
amplasarea şi ridicarea recipienţilor de deşeuri, urmărind o permanentă stare de curăţenie 
şi ordine la locurile de comercializare a pepenilor. 
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 În continuare, la punctul treisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate « Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind soluţionarea plângerii prealabile formulată împotriva Hotărârii 
Consiliului Local nr.155/2011”. 
 La solicitarea dlui preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură şi au prezentat avizele favorabile. 
 Domnul consilier Matei Ion afirmă că lucrurile sunt foarte simple. Revocarea este 
ilegală pentru că la data întocmirii contractului de concesiune, respectiv terenul nu era 
parcare, avea altă destinaţie  şi mai avea şi construcţii pe el. Prin urmare, acest teren nu 
face parte din prevederile contractului de concesiune. Nu se compară cu parcarea de la 
strada Ştirbei Vodă, care trebuie să deservească hotelul. 
 Domnul primar Romeo Rădulescu menţionează că din discuţiile cu juriştii Primăriei s-a 
ajuns la concluzia modificării hotărârii Consiliului Local. Practic, dacă n-o revocăm o să fim 
chemaţi în instanţă şi o să pierdem. 
 Domnul consilier Matei Ion – cum să pierdem? Aţi citit contractul de concesiune? 
Chemati-mă şi pe mine la discuţiile cu juriştii Primăriei? 
 Nemaifiind alte discuţii se supune aprobării proiectul de hotărâre privind soluţionarea 
plângerii prealabile formulată împotriva Hotărârii Consiliului Local nr.155/2011. 
 Întrunind 17 voturi „pentru”, 3 “împotrivă” (dl Matei Ion, dna Costea Maria şi dl Iorgu 
Ion) şi o abţinere (dna Bălan Mariana)  din numărul membrilor Consiliului Local prezenţi, se 
revocă alin.(2) al art.2 din Hotărârea Consiliului Local nr. 114 din 29.04.2011, privind 
stabilirea destinaţiei unui imobil–teren. 

 Consecinţă a prevederilor alineatului de mai sus, Hotărârea Consiliului Local nr. 155 
din 31.05.2011 se revocă. 
 În continuare, la punctul paisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate « Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind clarificarea situaţiei juridice a unui imobil cu destinaţia de 
locuinţă”. 
 Întrucât nu sunt discuţii pe marginea celor prezentate, cu avizele favorabile ale 
comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii 
şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, 
întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, se supune aprobării 
proiectul de hotărâre privind clarificarea situaţiei juridice a unui imobil cu destinaţia de 
locuinţă. 

 Cu votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi, se aprobă inventarierea în 
domeniul privat al municipiului a imobilului – apartament nr.2, bl.F5/6, sc.C, situat în strada 
Decebal, nr.5, compus din 2 camere, cu suprafaţa utilă de 29,59 m.p., la valoarea de 
inventar de 3.374 lei.   

Se aprobă închirierea locuinţei prevăzută mai sus doamnei Trandafir Iuliana, 
împreună cu familia acesteia, în condiţiile prevăzute de lege pentru închirierea locuinţelor 
din fondul locativ de stat.  
 În continuare, la punctul cincisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate 
« Raportul şi proiectul de hotărâre privind stabilirea unor condiţii de acces la Baza de 
Agrement Ostroveni şi Grădina Zoologică”. 
 La solicitarea dlui preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.5, pentru 
învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement, şi 
au prezentat avizele favorabile, iar comisia nr.1, pentru administraţie publică locală, 
juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor a propus ca şi 
persoanele cu handicap şi însoţitorii acestora din municipiu să aibă acces gratuit la Baza 
de agrement Ostroveni şi Grădina Zoologică. 
 Întrucât nu sunt alte discuţii se supune aprobării proiectul de hotărâre privind 
stabilirea unor condiţii de acces la Baza de Agrement Ostroveni şi Grădina Zoologică cu 
amendamentul comisiei nr.1. 
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 Cu votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi, se aprobă ca începând cu 

data de 1 august 2011, taxele de exploatare a Bazei de Agrement Ostroveni şi a Grădinii 
Zoologice, stabilite prin anexa nr.1 la Hotărârea Consiliului Local nr.84/2011 se modifică şi 
sunt prezentate în anexa care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 

De asemenea, se aprobă acordarea unor facilităţi, respectiv accesul gratuit, la Baza 
de Agrement Ostroveni şi la Grădina Zoologică următoarelor categorii de persoane cu 
domiciliul în municipiul Râmnicu Vâlcea, după cum urmează: 

A. Pentru Baza de Agrement Ostroveni: 
a) pensionarilor; 
b) copiilor sub 5 ani; 
c) copiilor proveniţi din case instituţionalizate, în grup organizat, în zilele 

de luni-vineri; 
d) angajaţilor din cadrul Primăriei municipiului Râmnicu Vâlcea, SC PIEŢE 

PREST SA şi angajaţilor instituţiilor subordonate Primăriei municipiului 
Râmnicu Vâlcea; 

e) persoanelor cu handicap, precum şi însoţitorilor acestora numai dacă  
însoţesc persoana cu handicap.  

B. Pentru Gr ădina Zoologic ă: 
      a) copiilor sub 5 ani; 

            b) persoanelor cu handicap, precum şi însoţitorilor acestora numai dacă 
însoţesc persoana cu handicap. 
Accesul posesorilor de abonamente la Baza de agrement Ostroveni şi la Grădina 

Zoologică, precum şi al categoriilor de persoane ce beneficiază de gratuităţile prevăzute la 
articolul de mai sus, se va face pe bază de carduri de proximitate personalizate, 
netransmisibile, eliberate pe bază de documente justificative ( BI, CI şi cupon de pensie, 
legitimaţie de serviciu, etc). 

 Cheltuielile de emitere a cardurilor prevăzute la alineatul de mai sus vor fi suportate 
de beneficiari. 
  Utilizarea cardului de către terţe persoane, înstrăinarea, neînştiinţarea pierderii 
acestuia, în 48 de ore, în vederea anulării, conduce la anularea acestuia şi la pierderea 
dreptului de a beneficia de aceste facilităţi pe o perioadă de 2 ani. 
 În continuare, la punctul şaisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate « Raportul 
şi proiectul de hotărâre privind analizarea solicitării de modificare a tarifului de salubrizare 
în municipiul Râmnicu Vâlcea”. 
 La solicitarea dlui preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură şi au prezentat avizele favorabile. 
 Domnul consilier Matei Ion menţionează că motivul pentru care nu se aprobă acest 
memoriu justificativ, se vede, că este unul de necaz. Motivul invocat este redevenţa care 
nu are nicio influenţă în fundamentarea tarifului. Nu este nicio modificare a acestui tarif 
care se menţine la 10,2 euro, deci influenţele sunt cele legale şi reale, adică creşterea 
preţului la carburanţi, acest tarif nu  a mai fost indexat din anul 2008. Mai avem cheltuieli 
legate de schimbarea rampei de gunoi, care automat mărind distanţa măreşte şi cheltuiala. 
Eu consider că această solicitare este normală pentru că am fost de acord cu creşterea la 
toţi furnizorii de utilităţi, de exemplu APAVIL. Această motivaţie este puerilă şi nu este 
demnă pentru o instituţie ca Primăria Râmnicului. Propun să fie acceptat acest memoriu 
justificativ. 
 Domnul primar Romeo Rădulescu afirmă că SC URBAN SA încasează bani publici,  
10,2 euro de la fiecare persoană a municipiului pe care îi bagă în buzunar la momentul 
actual. Eu, în calitate de primar, nu voi ceda unor presiuni ale unui agent economic care 
fură banii cetăţenilor. 
 Domnul consilier Matei Ion – este un litigiu în instanţă şi până nu se dă o hotărâre 
irevocabilă nu puteţi spune că fură. 



14 

 

 Domnul primar Romeo Rădulescu – dle Matei, dacă dânşii au probleme cu 
redevenţa atunci să n-o mai încaseze de la populaţie. 
 Domnul consilier Matei Ion – litigiul comercial existent pe rolul instanţei nu are nicio 
legătură cu ceea ce cer ei prin solicitare. 
 Domnul primar Romeo Rădulescu – ba da. Dânşii sunt nemulţumiţi că nu şi scot 
preţul. Eu, personal, de un an de zile îi rog să nu mai încaseze redevenţa de la populaţie. 
Serviciul este una, redevenţa este alta. Nu sunt în paralel. Redevenţa este pentru 
închiderea gropii de la  Feţeni, când se va finaliza şi pentru închiderea staţiei de compost. 
Sunt două lucruri complet diferite. Dacă nu mai încasa banii, îi actualizam tariful. Nu 
consider necesar să mărim taxele către populaţie, în condiţiile în care Urban bagă banii în 
buzunar, în loc să-i vireze cu un scop precis cu care a venit la licitaţie.  Nu am cu cine să 
mă pun de acord. 
 Domnul director de la Urban prezent în sală – aud în premieră propunerea dlui 
primar de a nu mai încasa redevenţa de la populaţie. Nu este adevărat că noi furăm banii. 
 Domnul primar Romeo Rădulescu îl întreaba pe dl director de la Urban dacă le a 
impus Primăria când au venit la licitaţie redevenţa de 10,2 euro/tonă. N-aţi oferit-o 
dumneavoastră? 

Domnul director de la Urban - noi am oferit-o. 
Întrucât nu mai sunt alte discuţii se supune aprobării proiectul de hotărâre privind 

analizarea solicitării de modificare a tarifului de salubrizare în municipiul Râmnicu Vâlcea. 
Întrunind 16 voturi “pentru” şi 5 “împotrivă” (printre care dl Matei Ion, dl Vîrlan 

Eduard, dl Panduraşu Adrian) se respinge solicitarea formulată de S.C. URBAN S.A 
referitoare la modificarea tarifului pentru serviciul de salubrizare.  

La punctul şaptesprezece din ordinea de zi  sunt prezentate « Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind mandatarea reprezentanţilor Consiliului Local în Adunarea 
Generală a Acţionarilor la S.C ETA S.A”.  

Întrucât nu sunt discuţii pe marginea celor prezentate şi cu avizele favorabile ale 
comisiilor de de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, 
administrarea domeniului public şi privat, agricultură se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind mandatarea reprezentanţilor Consiliului Local în Adunarea Generală a 
Acţionarilor la SC ETA SA. 

  Cu votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi se mandatează reprezentanţii 
Consiliului Local în Adunarea Generală a Acţionarilor la S.C. ETA S.A., să îndeplinească 
atribuţia prevăzută la lit.f) a art.4.3 din Actul Constitutiv, respectiv “majorarea Capitalului 
social al SC ETA SA prin aport în natură cu bunurile mobile - autobuze şi autocar, 
proprietatea municipiului, ce urmează a fi achiziţionate conform Contractului de furnizare 
nr.19060/24.06.2011, încheiat în baza Hotărârii Consiliului Local nr.310/2010 ”. 

În continuare, la punctul optsprezece din ordinea de zi  sunt prezentate « Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind mandatarea reprezentanţilor Consiliului Local în Adunarea 
Generală a Acţionarilor la SC PIEŢE PREST SA”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi nr.3, pentru 
servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi 
privat, agricultură se supune aprobării proiectul de hotărâre privind mandatarea 
reprezentanţilor Consiliului Local în Adunarea Generală a Acţionarilor la SC PIEŢE PREST 
SA. 

La punctul nou ăsprezece din ordinea de zi  sunt prezentate «Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind mandatarea reprezentantului municipiului Râmnicu Vâlcea în Adunarea 
Generală a Acţionarilor la ADI APĂ VÂLCEA pentru aprobarea primirii de noi membrii în 
asociaţie”. 

Întrucât nu sunt discuţii pe marginea celor prezentate, cu avizele favorabile ale 
comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii 
şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, 
întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură se supune 
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aprobării proiectul de hotărâre mandatarea reprezentantului municipiului Râmnicu Vâlcea 
în Adunarea Generală a Acţionarilor la ADI APĂ VÂLCEA pentru aprobarea primirii de noi 
membrii în asociaţie. 

Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi, se aprobă 
modificarea Actului Constitutiv al Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară "APĂ Vâlcea", 
prin Actul Adiţional nr. 4/2011, în forma prevăzută în anexa nr.1 la hotărârea adoptată. 

Se aprobă modificarea Statutului Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară "APĂ 
Vâlcea", prin Actul Adiţional nr. 4/2011, în forma prevăzută în anexa 2 la hotărârea 
adoptată. 

De asemenea, se împuterniceşte domnul Romeo Rădulescu – Primarul 
municipiului, reprezentantul municipiului Râmnicu Vâlcea în Adunarea Generală a 
Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară "APĂ Vâlcea", să voteze în favoarea aprobării 
primirii de noi membri în Asociaţie şi în favoarea adoptării Actelor Adiţionale  la Actul 
Constitutiv şi la Statutul Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară "APĂ Vâlcea", în forma  
prevăzută în anexele 1 şi 2 la hotărârea adoptată. 

 Se împuterniceşte domnul Romeo Rădulescu – Primarul municipiului Râmnicu 
Vâlcea, cetăţean român, născut la data de -------------, în ----------- judeţul ----------, domiciliat 
în ---------------, strada -----------, nr. -----, posesor al CI seria ------ nr. --------, eliberată de ----
------- la data de -----------, să semneze în numele şi pe seama Consiliului Local Râmnicu 
Vâlcea, Actele Adiţionale – anexe la hotărârea adoptată. 

 Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară "APĂ Vâlcea", va 
împuternici persoana care să îndeplinească procedurile prevăzute de lege pentru 
înregistrarea modificărilor Actului Constitutiv şi Statutului Asociaţiei de Dezvoltare 
Intercomunitară "APĂ Vâlcea", la Registrul asociaţiilor şi fundaţiilor de pe lângă grefa 
Judecătoriei Râmnicu Vâlcea. 

La punctul dou ăzeci din ordinea de zi sunt prezentate “Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind interzicerea accesului şi circulaţiei vehiculelor cu tracţiune animală în 
municipiul Râmnicu Vâlcea”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură. 

Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi se aprobă 
următoarele : 

A. începând cu data de 15 august 2011, se interzice circulaţia vehiculelor cu 
tracţiune animală în perimetrul municipiului Râmnicu Vâlcea, delimitat astfel : 

- la Nord  : pasarela Nord, care traversează Calea lui Traian şi str. Barajului ; 
- la Sud  : staţia peco – Troianu, drumul de legătură din partea de sud a staţiei 

peco (între strada Posada şi Calea lui Traian) şi str. Ştrandului ; 
- la Vest  :   intersecţia Spaliul Independenţei cu str. Ştirbei Vodă ; 

str. Morilor până la intersecţia cu str. Antim Ivireanul ; 
str. Inăteşti (de la vest, la est) până la intersecţia cu str. Petrişor ; 
str. George Bacovia până la intersecţia acesteia cu str. Zorilor (bazinul 
de apă). 

 -    la Est  – podul peste râul Olt. 
B. Nerespectarea prevederilor de mai sus constituie contravenţie şi se sancţionează 

cu amendă contravenţională cuprinsă între 200 – 400 lei. 
 Constatarea contravenţiei se va face de către agenţii Poliţiei Locale a municipiului 

Râmnicu Vâlcea, ai Biroului Rutier al Poliţiei Municipiului din cadrul Inspectoratului 
judeţean de Poliţie Vâlcea, precum şi de către inspectorii Serviciului Corp Control Primar, 
Inspectori Zonali. 

Prevederile prezentului articol se completează cu cele ale Ordonanţei Guvernului 
nr.2/2001 privind regimul juridic al contravenţiilor, cu modificările şi completările ulterioare, 
contravenientul putând achita în termen de cel mult 48 de ore de la data încheierii 
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procesului verbal, ori, după caz, de la data comunicării acestuia, jumătate din minimul 
amenzii. 

 Aplicarea semnelor de circulaţie în perimetrul municipiului Râmnicu Vâlcea, delimitat 
mai sus, va fi asigurată de către Direcţia Administrării Domeniului Public, iar montarea 
acestora se va face în conformitate cu prevederile legale. 

La punctul dou ăzeci şi unu din ordinea de zi sunt prezentate “Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind aprobarea evaluării activităţii Comitetului local pentru situaţii de urgenţă 
în anul 2010, precum şi a planurilor pentru asigurarea cu resurse umane, financiare şi 
materiale necesare gestionării situaţiilor de urgenţă pe anul 2011”. 

Întrucât nu sunt discuţii pe marginea celor prezentate, cu avizele favorabile ale 
comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii 
şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-
sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea 
domeniului public şi privat, agricultură se supune aprobării proiectul de hotărâre privind  
aprobarea evaluării activităţii Comitetului local pentru situaţii de urgenţă în anul 2010, 
precum şi a planurilor pentru asigurarea cu resurse umane, financiare şi materiale 
necesare gestionării situaţiilor de urgenţă pe anul 2011. 

Cu votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi se aprobă evaluarea 
activităţii Comitetului Local pentru Situaţii de Urgenţă în anul 2010, conform anexei nr.1, 
care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 

Se aprobă Planul pentru asigurarea cu resurse umane, necesare gestionării 
situaţiilor de urgenţă pe anul 2011, conform anexei nr.2, care face parte integrantă din 
hotărârea adoptată. 

    De asemenea, se aprobă Planul pentru asigurarea cu resurse financiare şi 
materiale, necesare gestionării situaţiilor de urgenţă pe anul 2011, conform anexei nr.3, 
care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 

În continuare, la punctul dou ăzeci şi doi din ordinea de zi sunt prezentate 
“Raportul şi proiectul de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al aparatului de 
specialitate al primarului”. 

Întrucât nu sunt discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării, cu 
avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, 
juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi nr.2, de buget-finanţe, 
prognoze economico-sociale, proiectul de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al 
aparatului de specialitate al primarului. 

Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi se modifică  statul de 
funcţii al aparatului de specialitate al primarului, prin transformarea unor posturi, astfel: 

A. prin transformarea a 20 ( douăzeci) de posturi ca urmare a promovării în grad 
profesional imediat superior de către funcţionarii publici, după cum urmează: 

 
         Functia publica Nr.crt. Compartimentul/Serviciul 

actuala propusa 

Nr. Posturi 

1. Servicul  Administraţie Publică 
Locală şi Reglementări 

Consilier juridic, 
cl.I, grad asistent 

Consilier juridic, 
cl.I, grad 
principal 

1 

2. Serviciul Juridic, Contencios Consilier juridic, 
cl.I, grad asistent 

Consilier juridic, 
cl.I, grad 
principal 

3 

3. Serviciul Cadastru, Agricultură şi 
Registrul  Agricol 

Consilier , cl. I,  
grad principal 

Consilier , cl. I,  
grad superior 

1 

4. Compartiment Contracte Inspector, cl. I, 
grad principal 

Inspector, cl. I, 
grad superior 

1 
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5. Serviciul Evidenţă şi Gestiune 
Patrimoniu 

Inspector, cl. I, 
grad asistent 

Inspector, cl. I, 
grad principal 

1 

6. Serviciul  Persoane  Fizice Inspector , cl. I,  
grad asistent 

Inspector , cl. I,  
grad principal 

1 

7. Serviciul Persoane Juridice Inspector, cl. I, 
grad principal 

Inspector, cl. I, 
grad superior 

2 

8. Serviciul  Juridic, Executări  Inspector, cl. I,  
grad asistent 

Inspector, cl. I,  
grad principal 

1 

9. Serviciul  Juridic, Executări Silite Consilier juridic 
cl. I,  grad 
asistent 

Consilier juridic 
cl. I,  grad 
principal 

1 

10. Serviciul  Persoane Juridice Inspector , cl. I,  
grad asistent 

Inspector , cl. I,  
grad principal 

1 

11. Comp. Autorizare Lucrări de 
Construcţii şi Reţele Edilitare 

Inspector, cl. I, 
grad asistent 

Inspector, cl. I, 
grad principal 

2 

12. Serviciul  Investiţii Publice Consilier , cl. I,  
grad principal 

Consilier , cl. I,  
grad superior 

1 

13. Serviciul  Achiziţii Publice Inspector , cl. I,  
grad principal 

Inspector , cl. I,  
grad superior 

1 

14. Biroul Stare Civilă Inspector , cl. I,  
grad principal 

Inspector , cl. I,  
grad superior 

1 

15. Serviciul Evidenţa Persoanelor Inspector, cl. I, 
grad asistent 

Inspector, cl. I, 
grad principal 

1 

16. Serviciul Corp Control  Primar, 
Inspectori Zonali 

Inspector, cl. I, 
grad asistent 

Inspector, cl. I, 
grad principal 

1 

 
B. prin transformarea a 2 (două) posturi contractuale ca urmare a promovării în grad 

imediat superior, după cum urmează: 
 

         Functia publica Nr.crt. Compartimentul/Serviciul 

actuala propusa 

Nr. Posturi 

1. Serviciul de Evidenţa a 
Persoanelor 

Inspector de 
specialitate 
gradul II 

Inspector de 
specialitate 
gradul I 

1 

2. Serviciul Cadastru, Agricultură şi 
Registrul  Agricol 

Inspector de 
specialitate 
gradul II 

Inspector de 
specialitate 
gradul I 

1 

 
C. prin transformarea a 3 (trei) posturi – debutant (personal contractual) din cadrul 

Direcţiei Programe Externe, care au indeplinit condiţiile de promovare în grad profesional 
imediat superior, după cum urmează: 

 
Nr.crt. Compartimentul/Serviciul          Functia p ublica Nr. Posturi 
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actuala propusa 

1. Directia Programe Externe 

Serviciul Managementul 
Proiectelor 

 

Inspector de 
specialitate 
gradul debutant 

Inspector de 
specialitate 
gradul II 

2 

2. Directia Programe Externe 

Compartiment Proiecte Programe 

 

Inspector de 
specialitate 
gradul debutant 

Inspector de 
specialitate 
gradul II 

1 

 
D. prin transformarea funcţiei publice de execuţie vacante de inspector, clasa I, grad 

profesional principal din cadrul Compartimentului pentru Informarea şi Consultarea 
Publicului – Directia Urbanism în funcţia publică de execuţie de inspector, clasa I, grad 
profesional superior. 

Consecinţă a prevederilor alineatului de mai sus se aprobă statul de funcţii al 
aparatului de specialitate al primarului, conform anexei care face parte integrantă din 
hotărârea adoptată. 

La punctul dou ăzeci şi trei din ordinea de zi  sunt prezentate « Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind modificarea organigramei şi a statului de funcţii ale Teatrului municipal 
Ariel”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, 
protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind  modificarea organigramei şi a statului de funcţii ale Teatrului municipal 
Ariel.  

Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi se modifică statul de 
funcţii al Teatrului municipal Ariel prin transformarea a 10 (zece) posturi, după cum 
urmează: 

a) funcţia de actor, gradul II, studii superioare se transformă în funcţia de actor, 
gradul I, studii superioare; 

b) funcţia de economist, gradul II, studii superioare se transformă în funcţia de 
economist, gradul I, studii superioare; 

c) funcţia de economist, gradul I, studii superioare se transformă în funcţia de 
economist, gradul IA, studii superioare; 

d) funcţia de regizor tehnic, treapta III, studii medii se transformă în  funcţia de 
regizor tehnic, treapta II, studii medii; 

e) funcţia de muncitor, treapta III, studii medii se transformă în funcţia de muncitor, 
treapta II, studii medii; 

f) funcţia de recuziter, treapta III, studii medii se transformă în funcţia de recuziter, 
treapta II, studii medii; 

g) postul de actor, gradul I, studii superioare se transformă în post de actor, gradul 
IA, studii superioare;  

h) postul de actor, gradul II, studii superioare se transformă în post de actor, gradul 
I, studii superioare;  

i) postul de actor, treapta III, studii medii se transformă în post de actor, gradul I, 
studii superioare;  

j) postul de economist, gradul II, studii superioare din cadrul departamentului 
economic-financiar se transformă în post de secretar literar, gradul II, studii 
superioare în cadrul departamentului artistic. 
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Consecinţă a prevederilor alineatului precedent, se modifică organigrama şi statul de 

funcţii ale Teatrului municipal Ariel şi vor avea conţinutul prezentat în anexele nr.1 şi 2, 
care fac parte integrantă din hotărârea adoptată. 

La punctul dou ăzeci şi patru din ordinea de zi  sunt prezentate “ Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al Cantinei de Ajutor Social”. 

Nefiind discuţii pe marginea celor prezentate, cu avizele favorabile ale comisiilor de 
specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii 
publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi 
nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de 
agrement, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind modificarea statului de funcţii 
al Cantinei de Ajutor Social. 

Cu votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi se modifică, începând cu data 
de 1 august 2011,  statul de funcţii al Cantinei de Ajutor Social, prin transformarea unui 
post de inspector de specialitate, gradul II, în post de inspector de specialitate, gradul I. 

În continuare la punctul dou ăzeci şi cinci din ordinea de zi  sunt prezentate               
“ Raportul şi proiectul de hotărâre privind organizarea manifestărilor dedicate aniversării 
Zilei Imnului Naţional”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi nr.5, pentru 
învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement se 
supune aprobării proiectul de hotărâre privind organizarea manifestărilor dedicate 
aniversării Zilei Imnului Naţional. 

Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi se aprobă programul 
manifestărilor dedicate Zilei Imnului Naţionale ce se vor organiza în perioada 27 iulie – 31 
iulie 2011, conform anexei, care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 

De asemenea, se împuterniceşte primarul municipiului pentru  atragerea unor 
parteneri în vederea organizării şi desfăşurării manifestărilor de tip spectacole de muzică 
populară/dance/pop-rock pe Splaiul Independenţei prevăzute în programul aprobat 
conform anexei la hotărârea adoptată. 

La punctul dou ăzeci şi şase din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind conferirea titlului de „Cetăţean de onoare” al municipiului Râmnicu 
Vâlcea doamnei Maria Ciobanu”. 

Întrucât nu sunt discuţii pe marginea celor prezentate, cu avizele favorabile ale 
comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii 
şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, 
protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind conferirea titlului de „Cetăţean de onoare” al municipiului Râmnicu Vâlcea 
doamnei Maria Ciobanu. 

Cu votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi, se conferă titlul de 
“Cetăţean de Onoare” al municipiului Râmnicu Vâlcea doamnei Maria Ciobanu, pentru 
remarcabilul său talent interpretativ, precum şi pentru promovarea valorilor autentice ale 
folclorului românesc în ţară şi peste hotare. 

În continuare, la punctul dou ăzeci şi şapte din ordinea de zi  sunt prezentate 
“Raportul şi proiectul de hotărâre privind organizarea “Serbărilor Mix Music Evolution”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, 
protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind organizarea “Serbărilor Mix Music Evolution. 

Întrunind 15 voturi “pentru” şi 6 “abţineri” ( dl Vîrlan Eduard, dl Panduraşu Adrian, dl 
Pruteanu Costel Bogdan, dl Matei Ion, dna Costea Maria şi dl Iorgu Ion) se aprobă 
organizarea în municipiul Râmnicu Vâlcea de către Compania Artistică Mix Music Show 
SRL a « Serbărilor Mix Music Evolution », în perioada 12 – 14 august 2011, ce vor avea 
loc pe Bulevardul Dem Rădulescu, pe segmentul prezentat în anexa, care face parte 
integrantă din hotărârea adoptată. 
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De asemenea, se împuterniceşte primarul municipiului să semneze contractul de 
parteneriat cu Compania Artistică Mix Music Show SRL în vederea organizării „Serbărilor 
Mix Music Evolution”. 

La punctul dou ăzeci şi opt din ordinea de zi  sunt prezentate « Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind organizarea festivalului “Maria Ciobanu”. 

Întrucât nu sunt discuţii, cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.5, pentru învăţământ, 
culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement, se supune 
aprobării proiectul de hotărâre privind organizarea festivalului “Maria Ciobanu. 

Cu votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi, se aprobă organizarea în 
municipiul Râmnicu Vâlcea  a Festivalului «Maria Ciobanu», de către Asociaţia Culturală 
Suflet de Român, în perioada 7 – 8 septembrie 2011, festival ce va avea loc în Parcul 
Zăvoi. 

De asemenea, se aprobă contribuţia municipiului la organizarea acestui festival în 
cuantum de 43.000 lei plus TVA. 

Totodată, se împuterniceşte primarul municipiului să semneze  contractul de 
parteneriat cu Asociaţia Culturală Suflet de Român în vederea organizării Festivalului 
«Maria Ciobanu». 

În continuare, la punctul dou ăzeci şi nou ă din ordinea de zi  sunt prezentate 
« Raportul şi proiectul de hotărâre privind aprobarea unui parteneriat în vederea organizării 
“Salonului Naţional de Artă Contemporană”. 

Nefiind discuţii pe marginea celor prezentate, se supune aprobării, cu avizele 
favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, 
apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, 
activităţi sportive şi de agrement, proiectul de hotărâre privind aprobarea unui parteneriat 
în vederea organizării “Salonului Naţional de Artă Contemporană”. 

Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi, se aprobă 
parteneriatul municipiului Râmnicu Vâlcea cu Uniunea Artiştilor Plastici din România, 
Filiala Râmnicu Vâlcea pentru organizarea «Salonului Naţional de Artă Contemporană» în 
perioada 5 – 20 august 2011.  
        Se aprobă contribuţia municipiului la organizarea acestui eveniment  în cuantum de 
9.000 lei plus TVA. 

  De asemenea, se împuterniceşte primarul municipiului să semneze  contractul de 
parteneriat cu Uniunea Artiştilor Plastici din România, Filiala Râmnicu Vâlcea. 
 Punctul treizeci din ordinea de zi  – Diverse  - cuprinde două subpuncte respectiv: 
- subpunctul 1 – Raport şi proiect de hotărâre privind demararea procedurilor de 
efectuare a unui schimb de terenuri.      

 Întrucât nu sunt discuţii, cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, 
pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.4, de organizare şi 
dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură, se supune 
aprobării proiectul de hotărâre privind demararea procedurilor de efectuare a unui schimb 
de terenuri. 

Cu votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi se aprobă demararea 
procedurilor pentru efectuarea unui schimb de terenuri între Municipiul Râmnicu Vâlcea şi 
numiţii Olteţeanu Ion, Olteţeanu Dumitru şi Vasile Angela Cristina, municipiul oferind 
terenul situat în strada Grigore Procopiu nr.1, identificat prin planul de situaţie – anexa 
nr.2, în schimbul terenului, în suprafaţă de 402,30 m.p, identificat prin planul de situaţie – 
anexa nr.1 la hotărârea adoptată. 
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Schimbul de terenuri prevăzut mai sus şi rapoartele de expertiză tehnică de 

evaluare a acestora vor fi supuse Consiliului Local spre aprobare într-o sedintă ulterioară. 
- subpunctul 2 – Raport şi proiect de hotărâre privind schimbarea destinaţiei imobilului – 
construcţie şi teren aferent „Şcoala cu clasele I-VIII Râureni”. 
 Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie 
publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.3, 
pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului 
public şi privat, agricultură şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie 
socială, activităţi sportive şi de agrement se supune aprobării proiectul de hotărâre 
privind schimbarea destinaţiei imobilului – construcţie şi teren aferent „Şcoala cu clasele 
I-VIII Râureni”. 

 Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi se aprobă schimbarea 
destinaţiei imobilului-construcţii şi teren aferent "Şcoala cu clasele I-VIII nr. 11 Râureni", 
identificat în planul de situaţie –anexă la prezenta hotărâre,  din spații de învăţământ în 
spaţii pentru desfăşurarea activităţii Secţiei de Poliţie Rurală din cadrul Inspectoratului de 
Poliţie Judeţean Vâlcea. 

 Se aprobă transmiterea în administrare a imobilului prevăzut mai sus către 
Inspectoratul de Poliţie Judeţean Vâlcea pentru desfăşurarea activităţilor specifice acestei 
instituţii publice, respectiv funcţionarea Secţiei de Poliţie Rurală. 

 Transmiterea în administrare a imobilului- construcţii şi teren aferent "Şcoala cu 
clasele I-VIII nr. 11 Râureni" se va face numai după obţinerea avizului conform al 
ministrului educaţiei, cercetării, tineretului şi sportului şi în următoarele condiţii: 

a) pentru orice investiţie făcută în această perioadă asupra spaţiului respectiv de 
către Inspectoratul de Poliţie Judeţean Vâlcea , se va solicita acordul Primăriei; 

b)  pe toată perioada transmiterii în administare, spaţiul nu poate fi utilizat în alte 
scopuri decât cel pentru care a fost transmis; 

c)  Inspectoratul de Poliţie Judeţean Vâlcea are obligaţia de a întreţine spaţiul, 
precum şi de a plati contravaloarea serviciilor de utilităţi pe toată perioada de administrare; 

d) la încetarea folosinţei spaţiului, acesta va fi predat  municipiului gratuit şi  liber de 
orice sarcini, inclusiv investiţiile realizate pentru amenajarea acestuia 

Transmiterea în administrare a imobilului prevăzut mai sus se va face pe bază de 
protocol de predare-primire. 

De asemenea, se împuterniceşte Primarul municipiului să semneze Protocolul de 
predare-primire a imobilului – construcţii şi teren aferent „Şcoala cu clasele I-VIII nr.11 
Râureni”. 
 A fost prezentată şi nota de informare privind PUD Ostroveni Sud – subzona Zb, 
Amplasare hotel D+P+2E+M, birouri D+P+M, anexa P şi staţie pompare ape uzate – 
strada Ostroveni, nr. 135, investitor – Mitrache Alina Ramona. 
 Înainte de a fi declarată închisă şedinţa, o doamnă de pe intrarea Geniştilor 
(fostă Prunului) a afirmat că a depus mai multe cereri la Primăria municipiului prin care 
a solicitat schimbarea denumirii acestei căi de comunicaţie, deoarece este mai onorabil 
ca un drum să aibă  denumirea unui veteran de război ( bunicul doamnei).  

Nemaifiind alte probleme de discutat, şedinţa se încheie. 
 
     PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,         SECRETAR MUNICIPIU, 
                     Ţârdea Dumitru                                 juris t Toma Mih ăescu 
  
  
 
 
 
Red.C.D. 


